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Beslut Stadsfullmäktige antecknade följande motion för kännedom: 

 
"Pargas stads spånbanor 
 
Tiden är inne för att Pargas stad snarast möjligast utreda energisnåla lösningar 
för lamporna omkring stadens spånbanor (förstås enligt statistik över 
användning). Nu står lamporna på när dom kanske inte skulle behöva. Med att 
skaffa t.ex. timer (eller något annat) som man kan högst sätta för två timmar åt 
gången så hinner man bra sporta, eller så gör man en extra runda till timer 
stolpen. Eftersom vi är i tiden där vi ska spara el för att klara oss under rimliga 
elpriser föreslår jag att med lite nytänk och en liten investering kan vi spara fler 
hundra euro." 
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